Člen neurčitý
Používá se před podstatným jménem, nebo před spojením přídavného a podstatného jména.
 Jsou to tvary: A, AN

	a dog
a cat
an apple
a little girl.

	Ve větě: 

Jane is a girl.
Jane is a little girl.





Znamená: nějaký, jakýsi, jeden , …


Kdy používáme A a kdy AN:

	A používáme, když slovo za ním začíná na souhlásku a y (v angličtině totiž čteme jako j)
	AN používáme, když slovo za ním začíná na samohlásku (a, e, i, o, u)

	A cat
	An apple

	A dog
	An easy homework

	A ruller
	An elephant

	A yellow pencil
	An orange 

	A remote control
	An actress

	A big dog
	An umbrella

	A girl
	

	A little girl
	



V množném čísle neurčitý člen vynecháváme.
Jednotné číslo: An umbrella 
Množné číslo: umbrellas


Příklady:
· She is a lawyer. - Je právnička. (Označení zaměstnání.)
· Luis is a hamster. - Luis je křeček. (Označení našeho zvířete.)
· This was an amazing experience. - Byl to úžasný zážitek. (Označujeme, jaký to byl zážitek.)

· He sees an alligator. - On vidí  (nějakého) aligátora.
· He sees alligators. - On vidí (nějaké) aligátory.
